
Idrottsnämnden 2025-04-22 

Skrivelse från Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M), Hanna Wistrand (L) 
och Mikael Peterson (C) angående idrottslokaler vid skolor 
 
Tyvärr minskar barnafödandet i Stockholm. Färre barn och unga innebär att stadens 
lokalbehov behöver ses över. Inom skolans område kan detta innebära att vissa 
skolor kan behöva läggas ned. Om så sker är det dock viktigt att idrottslokalerna, som 
ofta hänger samman med skolorna, inte avyttras eller rivs utan ordentliga 
konsekvensanalyser.  
 
Stockholm är i stort behov av idrottshallar och idrottsytor och många föreningar 
nyttjar just hallar eller ytor som ligger i anslutning till skolor. Vi har tidigare drivit på 
för att fler idrottshallar som ligger vid skolor ska vara bokningsbara för 
föreningsidrotten. Detta viktiga arbete får inte går förlorat för att skolor kan komma 
att läggas ned på grund av lågt barnafödande.  
 
Med anledning av ovanstående vill vi ställa följande frågor till förvaltningen:  
 

1. Pågår det ett förvaltningsövergripande arbete som syftar till att bevara 
idrottslokaler som ligger i anslutning till skolor som kan komma att läggas 
ned?  
 

2. Finns det någon tillgänglig prognos för hur manga idrottslokaler som kan 
komma att försvinna på grund av skolnedläggningar?  

 


